
Zápisnica 24/2020 

zo zasadnutia vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 30. júna 2020 

 

 

Prítomní členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc.; prof. 

Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Alena Michalová 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; Marek Wadinger 

 

 

PROGRAM: 

Pravidelné body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

 

1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s prerušením kontaktnej výučby na FCHPT (dekan, 

prodekani, tajomníčka) 

2. Rozpis nákladov na zabezpečenie hlavných činností SCHK podľa schváleného rozpočtu na 

rok 2020 (Polakovič) 

3. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za I. polrok 2020 (Polakovič) 

4. Priebežná kontrola plnenia Kolektívnej zmluvy za I. polrok 2020 (Drtil, Berkeš) 

5. Rozpočet FCHPT STU na tovary a služby na rok 2020 z dotácie zo štátneho rozpočtu a z 

iných zdrojov (Gatial) 

6. Program zasadnutí Vedenia FCHPT STU na II. polrok 2020 (Gatial) 

7. Plán služieb cez letné prázdniny 2020 (Gatial) 

8. Aktuálne prevádzkové otázky činnosti FCHPT STU počas letných mesiacov 2020 

(Michalová) 

9. Rôzne 

10. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT (preložené, Drtil) 

11. Projekt zabezpečenia majetku fakulty (preložené, Lakatoš, Michalová) 

12. Vyhodnotenie ankety absolventov inžinierskeho štúdia na FCHPT STU (preložené na 25. 

augusta 2020, Reháková) 

 

 

A. Kontrola úloh  

Kontrola  úloh  je  zaevidovaná  v osobitnom  zozname  uznesení  aj  s poznámkami  k ich 

plneniu. Okrem priebežných úloh sa realizovali aj operatívne úlohy v súvislosti s COVID‐19 

vrátane prípravy smerníc, usmernení a príkazov z úrovne vedenia fakulty. 

 

 



B. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Prodekan Lakatoš informoval, že vo štvrtok tento týždeň sa uskutoční aukcia na dodávateľa 

rekonštrukčných  prác  starej  budovy  a  na  základe  požiadavky  prodekana  Polakoviča 

informoval,  ktorí  pracovníci  resp.  ústavy/oddelenia  sú  zahrnutí  do  riešenia 

vedeckovýskumnej  časti  projektu Accord  a  aké  sú  požiadavky  na  ich  výstupy  vo  forme 

publikácií. 

 

Bod. 1 Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s prerušením kontaktnej výučby na FCHPT  

Prodekanka  Reháková  informovala  o  sprístupnení  internátov  za  presne  stanovených 

podmienok do 22. 7. 2020, pričom študenti využívajú  túto možnosť a o on‐line štátniciach. 

Prof. Lukeš navrhol jednotný formulár na hospitácie a vložiť ho do AIS. Návrh bude vedením 

fakulty posudzovaný aj ako možnosť v rámci on‐line hospitácii. 

 

Bod 2. Rozpis nákladov na zabezpečenie hlavných činností SCHK podľa schváleného rozpočtu 

na rok 2020 

Prodekan Polakovič predložil návrh rozpisu podľa položiek rozpočtu na 120 tisíc Eur pre SCHK 

a upozornil,  že  ide  o návrh,  ktorý  podlieha  možnostiam  rozpočtu  fakulty  na  rok  2020 

a nasledujúce roky. Dekan fakulty schválil návrh v plnom rozsahu v členení podľa jednotlivých 

položiek na Vydavateľstvo, chod knižnice a IKT fakulty.  

Prod.  Lakatoš  upozornil,  že  má  aktuálnu  doteraz  nezverejnenú  informáciu,  že  počas 

rekonštrukcie SB môže byť problém s pripojením na internet a to aj v NB. 

Uznesenie 1/23/2020: 

Predložiť návrh viacerých variant riešení pripojenia internetu počas realizácie projektu Accord 

v oboch budovách. 

Z: prodekan Polakovič 

T: 20. 10. 2020 

 

Bod 3. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za I. polrok 2020 

Prodekan  Polakovič  podrobne  informoval  vedenie  fakulty  s konkrétnymi  údajmi  plnenia 

databázy s tým, že bolo napr. menej konferencií, čo ovplyvnilo publikačné výkony. Tabuľkové 

spracovanie  informácií  k databáze  publikačných  výkonov  prepošle  elektronicky  riaditeľom 

a zároveň ich vyzve na systematické a včasné nahlasovanie publikácii. 

 

Bod 4. Priebežná kontrola plnenia Kolektívnej zmluvy za I. polrok 2020 

Docent  Berkeš  uviedol  podrobný  materiál  s informáciami  o činnosti  komisií,  v ktorých  má 

odborová  organizácia  zastúpenie  napr.  stravovacia,  BOZP,  sociálna  a  o stanoviskách  FOO 

k mimoriadnej  situácii  v súvislosti  s COVID‐19  a  s ďalšími  informáciami  k témam,  ktoré  sú 

predmetom  záujmu  odborovej  organizácie  a  ktoré  konzultuje  s dekanom  fakulty  alebo 

tajomníčkou  fakulty  pri  tvorbe napr.  usmernení  tajomníčky  fakulty  alebo príkazov dekana. 

Uplynulé obdobie predseda FOO hodnotili ako efektívne v komunikácií rôznych oblastí záujmu 

FOO s vedením fakulty a to v prospech zamestnancov FCHPT. 



 

Bod 5. Rozpočet FCHPT STU na tovary a služby na rok 2020 z dotácie zo štátneho rozpočtu a 

z iných zdrojov 

Prodekan Lakatoš a tajomníčka fakulty uviedli rozsiahly zoznam nevyhnutných rekonštrukcií 

zameraných prioritne na NB, vzhľadom na to, že SB sa bude rekonštruovať. Fakulta má veľké 

problémy s udržiavaním prevádzky oboch budov, keď napriek dlhoročnej a vcelku kvalitnej 

údržbe ale už dosť zastaraných zariadení nám postupne niektoré z nich „odchádzajú“ /rozvody 

vody, kotle, ďalšie rozvody a osvetlenia/ a z ktorých niektoré sú v havarijnom stave a môžu 

kedykoľvek vypovedať službu a ohroziť tak prevádzku budov a následne aj výučbu a vedecko‐

výskumnú prácu na fakulte. 

Je  potrebné  postupne  naplánovať  odkladané  rekonštrukcie  a  investície  a  to  na  najbližšie 

obdobie podľa priorít fakulty a uprednostňovať tie investície, ktoré s chodom fakulty priamo 

súvisia. Sú spracované kvalifikované projekty aj s rozpočtami/EPS, EZS, KS/, ktoré boli vedeniu 

fakulty  predložené  na  základe  podkladov  tajomníčky  fakulty  zodpovednej  za  prevádzkovo‐

technické riadenie fakulty a po posúdení odborníkmi v daných oblastiach. Prodekan Lakatoš 

navrhol  tiež  investovať  do  preventívnych  opatrení,  ktoré  v budúcnosti  prinesú  úspory 

v nákladoch fakulty na energie napr. osvetlenie.  

Prodekan Drtil žiadal o informáciu, či sa nedajú investície napr. EPS /protipožiarna ochrana/ 

opätovne odložiť.  

Prod.  Lakataš  upozornil,  že  v tomto  prípade  ide  už  o  viacročné  odklady  a  začína  to  byť 

problémom  s  ohľadom  na  príslušné  predpisy,  s  ochranou  majetku  a  s  ochranou  zdravia 

zamestnancov.  

Tajomníčka  fakulty  zaslala  na  žiadosť  dekana  FCHPT  list  všetkým  členom  vedenia  so 

zdôvodnením prečo fakulta chemického charakteru musím mať protipožiarne zabezpečenie 

s odvolaním sa nielen na predpisy, ale aj na nebezpečenstvo vyplývajúce pre zamestnancov 

z nedostatočného zabezpečenia ochrany pri práci s toxickými, veľmi toxickými a aj výbušnými 

látkami. 

Z predložených spracovaných projektov vedenie fakulty schválilo realizáciu projektu na EPS. 

 

Body 6., 7. a 8. /viď program rokovania/ boli zlúčené. 

Dekan fakulty predložil prediskutovaný program zasadnutí vedenia fakulty na II. polrok 2020, 

ktorý  všetci  členovia  vedenia  fakulty  a  prizvaní  dostanú  elektronicky  spolu  s tabuľkovým 

prehľadom zasadnutí všetkých grémií fakulty vrátane VR a niektorých vybraných zasadnutí na 

úrovni  R‐STU.  Dekan  fakulty  zároveň  v prehľadnej  tabuľke  skoordinoval  dovolenky  a  plán 

služieb jednotlivých členov vedenia fakulty. Tajomníčka fakulty informovala o prevádzkovom 

zabezpečení  fakulty  počas  prázdnin,  plánovaných  údržbách  a  opravách,  službách  na 

jednotlivých  oddeleniach  fakulty  počas  dovoleniek  riadiacich  pracovníkov,  koordinácii 

administratívnych činností a systéme zastupovania tak, aby bola zabezpečená plná funkčnosť 

všetkých hospodárskych a prevádzkových činností počas dovolenkového obdobia, ap. 

 

Bod 9.Rôzne 



Prodekanka Reháková: 

‐ informovala, že bude odovzdaných 34 cien dekana /185 absolventov/ 

‐ informovala o skutočnosti, že je 40 kandidátov na ceny za najlepšiu diplomovku 

‐ tlač a archivácia dokumentov bude prebiehať v spolupráci so SCHK, kde systém dohodne 

v spolupráci s prod. Polakovičom do 3. 7. 2020 

‐ tlmočila  informáciu  od  Ing.  Kaliňáka  o ponuke  prednášok  z biochémie  od  externých 

odborníkov 

Prodekan Polakovič: 

‐ informoval menovite o posudzovateľoch pre Akreditačnú agentúru, ktorí sa priebežne 

registrujú 

‐ informoval, že oboznámi riaditeľov s obsahom listu od p. Búciovej z rektorátu ohľadom 

elektronických informačných zdrojov pre budúci rok, ktoré je potrebné zo strany fakulty 

vybrať a dať ich návrhy. 

Bc. Wadinger: 

‐ informoval o pripravovaných aktivitách zo strany študentov a požiadal fakultu o finančný 

príspevok  7 650,‐  Eur,  ktorý  zahŕňa  aj  náklady  na  vydávanie  časopisu  Radikál.  Dekan 

fakulty požiadavku schválil pre rok 2020 z mimodotačných zdrojov. 

 

Bratislava, 30. júna 2020 

 

Zapísala: 

Ing. Alena Michalová 

tajomníčka fakulty 

 

Overil: 

Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan fakulty 

 

 


